
 

                PROTOKÓŁ  

VII Sesja Rady Gminy z dnia 19 grudnia 

2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna   

2 Gierszewska Agnieszka obecna   

3 Jeliński Łukasz obecny   

4 Kopaczewska Marlena Malwina obecna   

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny   

6 Kosmal Sławomir obecny   

7 Kozłowska Monika nieobecna   

8 Mania Marzena obecna   

9 Niedźwiedzka Agnieszka obecna   

10 Partycka Wioletta 
Magdalena 

obecna   

11 Sadowski Krzysztof obecny   

12 Sobczak Grzegorz obecny   

13 Sobociński Andrzej obecny   

14 Szymańska Monika obecna   

15 Wypij Marlena Stefania obecna   

 



obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad   (10:01:59 – 10:09:20) 

Godz. rozpoczęcia obrad – 10.00 

Lista obecności wg załącznika do protokołu. 

Obradom Przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – p. Andrzej 
Sobociński 

Otworzył obrady VII Sesji Rady Gminy Raciążek kadencji 2024 – 2029. 
 

Przewodniczący Rady Gminy powitał wszystkich Radnych Gminy 

Raciążek, Wójta Gminy Raciążek, Panią Skarbnik, Pracowników Urzędu 

Gminy, Sołtysów, Mieszkańców Gminy.  

Sesja zwołana została na wniosek Wójta Gminy Raciążek.  

 

2. Stwierdzenie quorum   (10:09:24 – 10:09:27) 

Aktualny skład Rady Gminy Raciążek wynosi 15 Radnych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, iż w Sesji uczestniczy 12 Radnych. 
 
Rada dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że może obradować                      
i podejmować uchwały w sprawach objętych dzisiejszym porządkiem sesji.  
Obrady są prawomocne.  

3. Przyjęcie porządku obrad   (10:09:35 – 10:10:41) 

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił zaproponowany porządek 
obrad – zał. do protokołu. 
Pytał czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 



W związku z tym, że Radni nie wnieśli uwag Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie: kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad.  

3.1. Głosowanie porządku obrad   (10:10:44 - 10:12:06) 

 

głosowanie Głosowanie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy Raciążek od 6 maja 2024r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 grudnia 2024 r. czas 10:10:53 - 10:12:06 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna 

2 Gierszewska Agnieszka ZA 

3 Jeliński Łukasz ZA 

4 Kopaczewska Marlena Malwina ZA 

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny 

6 Kosmal Sławomir ZA 

7 Kozłowska Monika nieobecna 

8 Mania Marzena ZA 



9 Niedźwiedzka Agnieszka ZA 

10 Partycka Wioletta 
Magdalena 

ZA 

11 Sadowski Krzysztof ZA 

12 Sobczak Grzegorz ZA 

13 Sobociński Andrzej ZA 

14 Szymańska Monika ZA 

15 Wypij Marlena Stefania ZA 

 

Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie – 12 głosami za. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Raciążek na rok 2024.   (10:12:28 - 10:12:41) 

4.1. Omówienie projektu uchwały   (10:12:46 - 10:14:15) 

Pan Wójt Gminy Raciążek Piotr Zabłocki - Panie Przewodniczący Wysoka Rado Panie 

Sołtys , Wszyscy zabrani jak Państwo wiecie zbliżamy się nieuchronnie do końca tego 

roku kalendarzowego. Dlatego pewne ruchy które musimy wykonać odnośnie budżetu, 

który praktycznie zapina się z dniem 31 grudnia bieżącego roku trzeba pewne rzeczy 

wyprostować. Państwo wiecie że staraliśmy się też między innymi o kredyt na 

sfinansowanie w części zadania polegającego na budowie drogi w ciągu ulicy Zamkowej 

w Raciążku i z uwagi na fakt, że środki finansowe które były nam przy-obiecane długo 

nie schodziły podjęliśmy próby zaciągnięcia kredytu aby tą inwestycję zrealizować 

okazało się że na początku grudnia bodajże 5 czy 6 wpłynęły pieniądze dlatego podjęcie 

uchwały zmierzające do zaciągnięcia kredytu stało się bezprzedmiotowe o czym zresztą 

mówiłem państwu na komisjach i związane z tym temat został po prostu wycofany na 

mój wniosek z podjęciem kredytu i to znajduje odzwierciedlenie w zmianach do 

budżetu które państwo dostaliście w materiałach dotyczących właśnie zmian na komisji 

na 2024. Państwo materiały dostaliście komisję to procedowały także mi się wydaje z 

mojej strony to wszystko jeśli są jakieś pytania jesteśmy tutaj gotowi do odpowiedzi.  



4.2. Opinia komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego   (10:14:17 - 

10:14:44) 

Jak niżej - Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Sobczak przedstawił 

wspólne stanowisko Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego.-  

4.3. Opinia Komisji Rewizyjnej   (10:14:46 - 10:15:14) 

Pan Grzegorz Sobczak – Przewodniczący Komisji - na posiedzeniu z dnia 16 grudnia 

2024 roku zmiany do budżetu na 2024 roku mówiła Pani Skarbnik oraz Pan Wójt. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag po uzyskaniu wyjaśnień przystąpili do przyjęcia 

przedstawionych zmian i w związku z tym że mieliśmy wspólne posiedzenie komisji 

budżetu i Komisji Rewizyjnej więc wyrażę także Komisja Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego przyjęła zmiany 4 głosami za a Komisja Rewizyjna pięcioma głosami za. 

Było to wspólne posiedzenie dwóch komisji.   

Tak jeszcze nadmienię że wieloletnia prognoza finansowa jest odzwierciedleniem 

przedstawionych zmian do budżetu na 2024 rok. 

4.4. Dyskusja   (10:15:16 - 10:15:22) 

W związku z brakiem pytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

głosowania nad uchwałą. 

4.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Raciążek na rok 2024   (10:15:26 - 10:15:52) 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Raciążek 
na rok 2024 

jednostka Rada Gminy Raciążek od 6 maja 2024r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 grudnia 2024 r. czas 10:15:31 - 10:15:52 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna 

2 Gierszewska Agnieszka ZA 

3 Jeliński Łukasz ZA 

4 Kopaczewska Marlena Malwina ZA 

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny 

6 Kosmal Sławomir ZA 

7 Kozłowska Monika nieobecna 

8 Mania Marzena ZA 

9 Niedźwiedzka Agnieszka ZA 

10 Partycka Wioletta 
Magdalena 

ZA 

11 Sadowski Krzysztof ZA 

12 Sobczak Grzegorz ZA 

13 Sobociński Andrzej ZA 

14 Szymańska Monika ZA 

15 Wypij Marlena Stefania ZA 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Raciążek na lata 2024 - 2037.   (10:16:20 - 10:16:27) 

5.1. Omówienie projektu uchwały   (10:16:32 - 10:17:08) 



Pan Wójt Gminy Raciążek - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado uchwała dotycząca 

wieloletniej prognozy finansowej jest ściśle powiązana z uchwałą którą Państwo podjęli 

przed chwilą skutkującą po prostu tabelarycznie załącznikami jak to po prostu ma to 

wszystko wyglądać państwo też to dostali ten materiały na komisję procedowaliście na 

komisji także z mojej strony jeśli są jakieś pytania jest Pani Skarbnik to byśmy 

ewentualnie udzielili wyjaśnień. 

 

5.2. Dyskusja   (10:17:11 - 10:17:15) 

W związku z brakiem pytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

głosowania nad uchwałą. 

 

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Raciążek na lata 2024 -2037   (10:17:16 - 10:17:30) 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Raciążek na lata 2024 -2037 

jednostka Rada Gminy Raciążek od 6 maja 2024r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 grudnia 2024 r. czas 10:17:17 - 10:17:30 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 
głosów 

12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna 

2 Gierszewska Agnieszka ZA 

3 Jeliński Łukasz ZA 

4 Kopaczewska Marlena Malwina ZA 

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny 

6 Kosmal Sławomir ZA 

7 Kozłowska Monika nieobecna 

8 Mania Marzena ZA 

9 Niedźwiedzka Agnieszka ZA 

10 Partycka Wioletta 
Magdalena 

ZA 

11 Sadowski Krzysztof ZA 

12 Sobczak Grzegorz ZA 

13 Sobociński Andrzej ZA 

14 Szymańska Monika ZA 

15 Wypij Marlena Stefania ZA 

6. Uchylenie Uchwały Nr VI/46/2024 w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu.   (10:18:46 - 10:19:01) 

 

6.1. Omówienie projektu uchwały   (10:19:10 - 10:20:19) 

Pan Wójt Gminy Raciążek - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado jak już wspomniałem 

na wstępie jest to uchwała porządkująca pewne nasze działania które żeśmy podjęli 

odnośnie tego budżetu. Okazało się że zaciągnięcie kredytu które na dzień składania 

wniosku o w listopadzie o podjęcie takiej uchwały o zaciągnięcie kredytu była w tym 

czasie niezbędne bo nie widzieliśmy się te pieniądze nam obiecane do budżetu wpłyną. 

Musieliśmy się zabezpieczyć jeśli chodzi o płatności odnośnie budowy tej drogi na ulicy 

Zamkowej okazało się że pieniądze wpłynęły podjęcie kredytu nie było zasadne Zresztą 



państwo byliście o tym poinformowani dlatego wnioskowaliśmy na wywołanie tej sesji 

żeby uchylić tą uchwałę tym bardziej mówię że państwo wiecie że Izba Obrachunkowa 

też praktycznie kończy swoją też pracę w formie kolegialnej przed świętami. Dlatego 

Wnioskuję o uchylenie tej uchwały jako bezzasadnej co skutkuje także między 

innymi zmianami do budżetu, które państwo wcześniej już uchwalili.  

 

6.2. Dyskusja   (10:20:22 - 10:39:05) 

Pan Radny Krzysztof Sadowski - Przewodniczący ,Panie Wójcie, Radni mam pytanie bo 

dziwny zbieg okoliczności a trochę nie wierzę w zbiegu okoliczności z 16 wpłynęło 

pismo do urzędu gminy Raciążek zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie 

podjęcia tej uchwały pisze 16 na komisjach radni Dostałem informację że nie jest 

potrzebny zaciąganie kredytu bo znalazły się pieniądze których wcześniej nie 

było ma to jakikolwiek związek bo był naprawdę wygląda to co najmniej dziwnie a 

jeszcze odniosę się do tego co ona wcześniejszych sesjach poruszał pan 

przewodniczący informacja do radnych o wszczęciu postępowania wpłynęła w dniu 

wczorajszym tak naprawdę Na zakończenie dnia Ja otrzymałem maila o 

godzinie 15:58 na dzień przed sesją.  

W odpowiedzi Pan Przewodniczący Andrzej Sobociński - ja jak go trzymałem pismo to 

kazałem od razu to wysłać wiadomość do tego do radnych w tym dniu co otrzymam te 

pismo akurat byłem na dyżurze znaczy po co w ogóle ta uchwała była wywoływana 

w ogóle uchwały są nie znaczy nie są niektóre uchwały są po prostu nie redagowane 

przez radcę prawnego i jak ja mam zwoływać sesję jeżeli są uchwały niepodpisane 

przez radcę prawnego to ja po prostu nie będę się pod tym podpisywał bo 

 przecież nie będę brał dla siebie odpowiedzialność nie proszę na przyszłość żeby przed 

sesją wcześniej były te uchwały po podpisywane pragnienie bo to inaczej to 

prawidłowo nie powinno zwołać sesji nie bo to raz drugi raz tak nie może być 

Nie i ta uchwała właśnie nadzór ją odrzucił ze względów formalnych i ja już to 

przeczuwałem No nadzór dzwoni raz do urzędu gminy i po prostu informuję  

telefonicznie że ta uchwała będzie uchylona no i wójt po prostu jemu uchyla Nie 

bo to tak się takie procedury to są moje Ja nie jestem pierwszy raz radnym byłem 

przewodniczący te dwie kadencji wiem jak funkcjonuje Urząd Gminy Jak funkcjonował 

jak funkcjonuje dzisiaj i tak się dzieje Znaczy to jest źle i tak nie powinno być po prostu 

No i tyle ci to komuś się podoba czy nie muszą być podpisane te uchwały Co powinny 

być pewnego to muszą być bo nikt nie będzie podnosił odpowiedzialności rady a tym 

bardziej ja później są te uchwały uchylane właśnie to jest skutkiem.  



Pan Wójt Gminy Raciążek – Panie Przewodniczący Wysoka Rado do tutaj wypowiedzi 

Pana Radnego Sadowskiego powiem państwu tak naprawdę nie dopatrujcie tu się 

jakieś takiej zmowy ewentualnie tak miałem próby prowadzenia was błąd. Otóż 

pieniądze powiem państwu wpłynęły 6 grudnia my Generalnie w tym czasie podjęliśmy 

tą informację że wzięcie kredytu nie jest nam wymagalne nie jest potrzebny bo zresztą 

po co brać kredyt na tą kwotę już go teraz spłacać jeżeli możemy uregulować te 

zaległości w ramach bieżących środków które posiadamy na koncie. 12 złożyliśmy 

wniosek do pana przewodniczącego o zwołanie sesji w trybie tego artykułu o zwołaniu 

sesji na wniosek Wójta i w dniu 16 wysłaliśmy informację do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej gdzie Regionalna Izba były nawet nie wymagała, bo oni i tak by 

się spotkali kolegialnie odnośnie podjęcia tej uchwały odnośnie udzielenia kredytu a że 

z uwagi na to że po prostu jest czas taki jaki jest oni się spotykają przed świętami 

generalnie chyba ostatni już raz 23 gdzie generalnie mi się wydaje nawet by się chyba 

nie spotkali chyba gdyby nie ten nasz przypadek dlatego terminy które są przed 

świętami teraz takie jakie są wymagają tego żeby to tak to ten czas bieg my żeśmy 

mówię nawet te informacje którą żeśmy wysłali do państwa albo informując 

Regionalną Izbę Obrachunkową, że w dniu 19 dzisiaj w dniu dzisiejszym o 10 odbędzie 

się sesja nawet nie było ze strony Regionalnej Izby Obrachunkowej wymagane od nas 

żebyśmy tą informację im dosłali oni tak 23 będą kolegialnie obradować żeby tą 

uchwałę uchylić dlatego ten termin jest taki jest że w sumie to przeminęło od wpływu 

tych pieniędzy do dnia dzisiejszego minęło latem 13 dni niecałe 2 tygodnie ale 

generalnie Izba Obrachunkowa po prostu musi się w tej sprawie wypowiedzieć w dniu 

23 grudnia uważam że to i tak jest szybki czas bo to przepływ informacji w tym czasie 

jest taki jaki jest i wiadomo święta idą i nie wszystkie organy pracują po prostu na 

okrągło też na bieżąco. 

Pan Przewodniczący Andrzej Sobociński - ta dzisiejsza sesja na wniosek jest tylko po 

to żeby zrobić zmiany żeby znaczy nie potrzeba budżetu wywoływać nawet bo nie ma 

potrzeby jeżeli te zmiany teraz nastąpiły No to po co budżet można zrobić w styczniu 

można w połowie Może na początku można jeszcze w grudniu należy się teraz już No 

powiem tak ten wójtowi panie te skarbnik na tym jest to tylko po to ta sesja jest nie 

koniec więcej Ja ta uchwała co jest odnośnie to niestety to nadzór to odrzucił nie tu 

pan wójt mówi że wpłynęły pieniądze to ja się pytam nawet Wójt nie powie jakie to 

pieniądze wpłynęły skąd I co to są za pieniądze nie tylko że pieniądze wpłynęły 

i teraz można uchylić uchwałę jeżeli nadzór odrzuca uchwałę to jak wójt sam wcześniej 

do tego doszedł bo pieniądze wpłynęły nie jest tak no dobrze to nieważne to 

po prostu tylko w celach sprostowania. Jeśli Pani mecenas jest to odniosę się też do 

pani Mecenas znaczy w tym jednym kontekście odnośnie tej wywołania tej uchwały co 

ja tam chciałem wywołać i teraz pani mecenas powiedziała na poprzedniej sesji że ja 



chciałem tę uchwały wyłazi to pod Egidą wójta ale przecież jeżeli ja chcę wywołać 

uchwałę to ja nie wywołuję pod panem wójtem że wójt to ma po prostu na sesję to 

wprowadzić tylko ja wprowadzam na sesję tą uchwałę jako czterech radnych tak jak 

według zgodnie ze statutem a pani mecenas powiedziała że no ktoś ją wprowadził w 

błąd No to znaczy chciałbym powiedzieć kto pani wprowadził w błąd bo ja nigdy do 

pani mówiłem że to ma wójt wprowadzać tą moją uchwałę nie ode mnie pani tego nie 

słyszała bo pani raz że tylko telefonicznie rozmawiała tylko przez dwie minuty czy tam 

ile nie wiem bardzo krótko. No i dlatego kto mąci w tej gminie I kto prowadzi tak 

wszystkie te rzeczy że ja mam podejrzenia czy wziąłem na 100% tylko po prostu każe 

się później przez tę osobę na przykład że sekretarz będzie karany że z biura obsługi 

rady będzie karany przykładowo No bo to co teraz jest to jak ja wyślę to do wojewody 

No to to przez tą osobę są inni karani co mącą w tej gminie po prostu w urzędzie nie 

tylko tak jakby jakaś siatka się pajęczyna robiła i to jest gorzej znaczy niż było kiedyś za 

Panią Wójt bo ktoś tu się obrazi że to że wspominał gorsze są zasady wprowadzone niż 

wtedy był no ja wiem że to czekałem tylko kiedy to pani to powie po prostu je no 

przecież ja wiem o tym nie że będziecie negować ta siódemka teraz znaczy te wszystkie 

moje poczynania czy tam działania w kierunku tym żeby to było pani też to widzi ja 

wiem dokładnie bo już trochę pracuje i znaczy coś już to wydaje mi się że zrozumiała 

Nie chcę żeby się nawet wypowiadał na ten temat po prostu tylko mówię tak jak 

jest i każdy normalny człowiek to widzi to a tu jeszcze radni są przeciwko temu żebym 

ja wezmę był karany Bo ta osoba chciała żebym był ukarany później żeby było 

odwołane z biegiem czasu z przewodniczącego te zamierzenia są w tym kierunku ja 

dobrze o tym wiem i to wiedziałem od początku jak przyszedłem to jak przyszedłem 

tutaj bo pani Mania powiedziała że przyszedłem na przewodniczącego jak wszedłem na 

przewodniczącego było siedmiu na siedmiu i zostałem wybrany sam decydował czy 

pójdę do tej siódemki czy do tej żadnej konszachtów nie było normalnie spotkania były 

tak jak zawsze się odbyły rozmowy były nie było tu żadnych szerzeń tak samo jak teraz 

chcecie moją drogę odwołać na czym moje emocje Ja mieszkam na Niestuszewie ta 

droga jest na Podzamczu co chcecie odwołać następny etap postępowania tych osób 

najpierw odwołanie kredytu a nie remontu . Pani Marlena Kopaczewska -  nie chcemy 

kredytu milion sto złotych na drogę bo to jest bez sensu. Pan Przewodniczący -  to co 

jest potrzebne dla gmin to jest temat Gminy nie to że tylko mam rozmawiać o tym i o 

tym o tamtym i nie wolno albo na sesji nie wolno mówić pewnych tematów klubach 

dopiero to rozwiązywać po cichu żeby żadnym mieszkańcy 

miał nikt nie tego nie słyszał A co tu jest do zatajenia tu nie ma nic do zatajenia 

bo nie ma machlojek o to mi chodzi z mojej strony ja mam czyste sumienie tylko o tym 

mówię to jest tak przy okazji będzie jeszcze czas porozmawiać i tak dalej. 

 



Pan Radny Łukasz Jeliński zabrał głos i złożył wniosek o zaprzestaniu tej dyskusji nie 

mającej związku w ogóle z dzisiejszymi obradami. 

 

6.3. Wniosek formalny Radnego Łukasza Jelińskiego o zakończenie 

dyskusji dotyczącej uchylenia uchwały nr VI/46/2024   (10:39:06 - 10:39:21) 

 

głosowanie Wniosek formalny Radnego Łukasza Jelińskiego o 

zakończenie dyskusji dotyczącej uchylenia uchwały nr 

VI/46/2024 

jednostka Rada Gminy Raciążek od 6 maja 2024r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 grudnia 2024 r. czas 10:39:07 - 10:39:21 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 
3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna 

2 Gierszewska Agnieszka ZA 



3 Jeliński Łukasz ZA 

4 Kopaczewska Marlena Malwina ZA 

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny 

6 Kosmal Sławomir ZA 

7 Kozłowska Monika nieobecna 

8 Mania Marzena ZA 

9 Niedźwiedzka Agnieszka ZA 

10 Partycka Wioletta Magdalena ZA 

11 Sadowski Krzysztof ZA 

12 Sobczak Grzegorz ZA 

13 Sobociński Andrzej PRZECIW 

14 Szymańska Monika ZA 

15 Wypij Marlena Stefania ZA 

Wynik głosowania:  

11 radnych za 

1 radny był przeciwny 

3 nieobecnych 

ustawowy skład Rady Gminy 15 radnych 

 



6.4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr VI/46/2024 

Rady Gminy Raciążek z dnia 20 listopada 2024 w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu.   (10:40:02 - 10:40:29) 

Pan Przewodniczący Andrzej Sobociński - proszę o głosowanie nad uchyleniem uchwały 

nr 6 na 2024 rok Rady Gminy Raciążek z dnia 20 listopada 2024 roku w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu proszę o głosowanie na portalu posiedzenia.pl 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 

VI/46/2024 Rady Gminy Raciążek z dnia 20 listopada 2024 w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

jednostka Rada Gminy Raciążek od 6 maja 2024r. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 grudnia 2024 r. czas 10:40:05 - 10:40:29 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 
3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Drzewiecka Danuta nieobecna 



2 Gierszewska Agnieszka ZA 

3 Jeliński Łukasz ZA 

4 Kopaczewska Marlena Malwina ZA 

5 Korubski Łukasz Mikołaj nieobecny 

6 Kosmal Sławomir ZA 

7 Kozłowska Monika nieobecna 

8 Mania Marzena ZA 

9 Niedźwiedzka Agnieszka ZA 

10 Partycka Wioletta Magdalena ZA 

11 Sadowski Krzysztof ZA 

12 Sobczak Grzegorz ZA 

13 Sobociński Andrzej PRZECIW 

14 Szymańska Monika ZA 

15 Wypij Marlena Stefania ZA 

Wynik głosowania:  

11 radnych za 

1 radny był przeciwny 

3 nieobecnych 

ustawowy skład Rady Gminy 15 radnych 

Na zakończenie Pan Przewodniczący złożył życzenia bożonarodzeniowe wszystkim 

mieszkańcom, pracownikom Urzędu, Sołtysom.  



Pan Przewodniczący Andrzej Sobociński - jeszcze jedno wpłynęło pismo to do mnie 
odnośnie żeby przełożyć tą sesję z 30 komisja z 27 wysłałem że wspólne posiedzenie 
Rady będzie też w tym sam dzień  o godzinie 16:30 nie widzę powodu żeby 
przekładać sesję bo materiały budżet został dwa tygodnie wcześniej nawet więcej 
 wysłany był czas na rozpatrzenie dużo wcześniej materiały te co są tak samo są po 
wysłane lub w ciągu nie wysłane są wszystkie te uchwały co są No to Wszystkie 
materiały są nie widzę żadnego celu żeby przekładać sesji bo to nie ma wpływu był czas 
dawno była ta data ustalona to nie jest jak to się ustawiam na hop albo przeciw komuś 
tylko po prostu Prawidłowo powinien budżet być uchwalony bez żadnych komplikacji 
bez przesunięć w grudniu a później w styczniu to już jest na prowizorium i po prostu 
tam nie ma żadnej tragedii bo wiem bo urząd sobie poradzi z tym to tego ale to już 
jest procedury są po prostu nie tak jak powinny nie tak jak powinno być prawidłowo 
powinno być w grudniu budżet we wszystkich gminach czy starostwach i w całej Polsce 
wszyscy uchwalają budżet Jeżeli ci co mają jakieś problemy No to to wtedy dopiero 
albo wcale nie uchwalają budżetu bo Idzie wojna i tej jednej z drugich walczą i wtedy 
komisarz później jak w styczniu nie tego i rada jest odsunięta Wójt jest odsunięty Rio 
zarządza urzędem Gminy tak Powiem w skrócie nie będę tłumaczył nowi To może 
znaczy ci radni to nie wiedzą ci skacze wiedzą tylko tak mówię dla przypomnienia a nie 
nikt nikomu nie robi tu pod górkę Czy specjalnie było ustalone już dawno 
powiedziałem że 30 2 tygodnie Trzy tygodnie prawie temu jak było to ustalone każde o 
tym wiedział a to po prostu jest bezcelowe to nie jest jakiś budżet to nie jest budżet to 
powinno być 10 inwestycji wpisanych drogowych czy innych a nie dwie jakieś ubogie 
inwestycje jak powiem szczerze to budżet nie jest który jest rozwojowy delikatnie 
mówiąc to jest taki na przetrwanie że wszyscy dostali co to księżyc na wiązką wszystkie 
placówki mówię za wiązką trochę rada zdejmie No tak jak tradycyjnie no i no i wszyscy 
się cieszą po prostu ci zdjęli a ci się cieszą dostali to co chcieli.  
 

7. Zamknięcie obrad.   (10:42:52 - 10:44:17) 

Pan Przewodniczący zakończył obrady VII Sesji Rady Gminy Raciążek o godzinie 10:44 


